
Haarlem, 6 mei 2021 
 
Geacht college van B&W, 
 
 
De PvdA heeft berichten opgevangen van Haarlemmers , van wie hun kinderen langdurig moeten 
wachten op buitenschoolse opvang. Eerder heeft de PvdA over hetzelfde onderwerp ook technische 
vragen ingediend.. Aan de hand hiervan stellen wij nu de volgende art. 38 vragen conform het 
Reglement van Orde. 
 

1. Is het college bereid om samen met de BSO-aanbieders & onderwijspartners in kaart te 
brengen hoe groot het tekort aan opvang in Haarlem is? Zo ja, op welke termijn is dit 
mogelijk? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college bereid om samen met de BSO-aanbieders & onderwijspartners een Plan van 
Aanpak te maken om de tekorten weg te werken? 

 
3. Op welke wijze coördineert het college het aanbod aan buitenschoolse opvang in het kader 

van de groei van de stad en de uitbreiding van het aantal huishoudens? Zijn in de 
ontwikkelzones ruimte reserveringen gemaakt voor BSO voorzieningen? 

  
Met vriendelijke groet, 
  
John Oomkes 
Gemeenteraadslid PvdA 
 

 


